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Zastupitelstvo města Police nad Metují

Z Á P I S
z 1. zasedání Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2023,

které se konalo dne 15.2.2023
od 17:00 hodin v na sále Pellyho domů

Přítomni: Jan Ant l ,  č len RM
Ing. Matěj Brát,  č len ZM
Dagmar Hauschková, asistentka
MUDr. Adéla Hažmuková, č len ZM
Mgr. Eva Kašparová, č len ZM
Ing. Radko Kř íž Ph.D., č len ZM
Ján Pastorek, č len ZM
Ing. Jan Pohl,  č len ZM
Radek Starý, 2. místostarosta
Mgr. J iř í  Škop, starosta
David Vávra, č len ZM

Ing. J iř í  Beran, č len ZM
Mgr. Mart ina Frydrychová, č len RM
Ing. Josef Havl íček, č len ZM
Jiř í  Hubka, č len ZM
Karel Kl imeš, č len ZM
Michal Mucha, č len RM
Marek Plný, č len ZM
Ing. Pavel Pohner, tajemník
Renata Steinerová, č len ZM
Kamil  Švorčík, č len ZM
Ing. J iř í  Vlček, č len RM

Omluveni: Mgr. Jaroslav Souček, 1. místostarosta
Nepřítomni:
Hosté: Mgr. Karel Nývlt; Věra Plachtová; Ing. Aleš Freiwald, jednatel TS

Předsedaj íc í : Mgr. J iř í  Škop, starosta

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 1. Zastupitelstva města Police nad Metují v roce 2023

Zahajuji 1. veřejné zasedání ZM v roce 2023, které jsem svolal v souladu se zákonem o obcích.
Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ, ředitele a vedoucí organizací zřizovaných
městem.
Zapisovatelkou dnešního jednání stanovuji paní Dagmar Hauschkovou.
Ověřovateli zápisu z dnešního jednání stanovuji pana Jiřího Hubku a Ing. Jana Pohla
V době zahájení zasedání ZM je přítomno 20 členů ZM z celkového počtu 21 členů, omluven ze
zdravotních důvodů je místostarosta Mgr. Jaroslav Souček.
Konstatuji, že ZM je usnášeníschopné.
Upozorňuji, že z dnešního zasedání ZM bude pro potřeby přípravy zápisu pořizován zvukový
záznam. 
Dále je panem Petrem Seifertem pořizován videozáznam, který bude zveřejněn na YouTube.
Dovoluji si Vám předložit návrh programu dnešního zasedání:

1. Smlouva o převodu činnosti  - ZŠ Bezděkov
2. Návrh změn rozpočtu č. 1, rozpočtová opatření č. 1 - 6
3. Dotace z rozpočtu města Police nad Metují pro rok 2023
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4. Individuální dotace města na rok 2023 - Muzeum Náchodska
5. Individuální dotace z rozpočtu města na rok 2023 - Strategická rada regionu Broumovsko,

o.p.s.
6. Individuální dotace z rozpočtu města na rok 2023 - Společnost pro destinační management

Broumovsko, o.p.s.
7. Individuální dotace z rozpočtu města na rok 2023 - Miluše Kosová (Senior klub Ostaš)
8. Účelový příspěvek MŠ na plavecký výcvik předškolních dětí
9. Přehled okolností s vlivem na hospodaření města - Větrná ulice

10. Výmaz předkupního práva k poz. st. p. č. 1123, 1115 a poz. p. č. 715/108; 715/114, vše v
k. ú. Velká Ledhuje

11. Prodej částí pozemku p. č. 1017/36 a části pozemku p. č. 1017/18, vše v k.ú. Velká
Ledhuje

12. Prodej pozemku st. 509 v k. ú. Police nad Metují
13. Odstoupení od smlouvy o budoucí kupní smlouvě uzavřené dne 22. 12. 2017 se společností

D.R.J. Tiskárna Resl s.r.o.
14. Odkup a darování spoluvlastnických podílů na části pozemku p. č. 523/5 v k. ú. Velké

Petrovice - majetkové vypořádání po výstavbě cyklostezky
15. Darovací smlouva s dohodou o narovnání (ul. Větrná, k.ú. Velká Ledhuje)
16. Nevyužití předkupního práva - pozemky p. č. 215/18 a p. č. 215/19, vše v k.ú. Velká

Ledhuje
17. Bezúplatný převod pozemků v k.ú. Police nad Metují pod stavbou chodníku do Žďáru n.M.
18. Zrušení organizační složky města Muzeum papírových modelů
19. Souhlas s uzavřením pracovněprávního vztahu s členy zastupitelstva
20. Návrh zástupců města do orgánu společnosti SHL a.s. a delegování zástupce města pro

jednání VH SHL a.s.

Má někdo z členů zastupitelstva návrh na doplnění předloženého programu dnešního zasedání ZM?
Pokud tomu tak není, předkládám tento návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje předložený program 1. veřejného zasedání ZM Police nad
Metují v roce 2023.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Výsledek hlasování: Přijato

2. Kontrola plnění usnesení

3. 1/1ZM/2023
Smlouva o převodu činnosti - ZŠ Bezděkov

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh smlouvy o převodu činnosti a o přechodu práv a povinností z pracovněprávních vztahů
předložený obcí Bezděkov nad Metují ve věci zřízení nové školské osoby (tj. samostatné
školské osoby v obci Bezděkov nad Metují).

II. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření Smlouvy o převodu činnosti a o přechodu práv a povinností z pracovněprávních
vztahů základní školy, mateřské školy, školní družiny a školní jídelny zapsané v rejstříku škol a
školských zařízení pod IZO 600094006, ze Základní školy a Mateřské školy, Police na Metují,
na novou školskou právnickou osobu, kterou zřídila obec Bezděkov a pověřuje starostu jejím
uzavřením za město.

Komentář:
Starosta – uvedl, že obec Bezděkov n. M. se rozhodla si po letech vzít zpět do své gesce MŠ a ZŠ,
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je to zcela legitimní požadavek a město nemá důvod ani zájem tomuto procesu bránit.
Mgr. K. Nývlt – doplnil, že bezděkovská základní škola byla po 17 let součástí polické školy,
legislativní věci spojené s převodem jsou připraveny a osm zaměstnanců přejde pod obec
Bezděkov nad Metují. Krajský úřad pak zajistí přerozdělení financování.
Ing. R. Kříž Ph.D. – vznesl dotaz, jestli jsou s převodem vypořádány všechny dotace, kterým běží
lhůta udržitelnosti.
Mgr. K. Nývlt sdělil, že vše je v tomto směru v pořádku. Všechny stávající dotace končí v srpnu a v
září začínají nové v rámci roku.    

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

4. 2/1ZM/2023
Návrh změn rozpočtu č. 1, rozpočtová opatření č. 1 - 6

I. Zastupitelstvo města schvaluje
změnu rozpočtu č. 1 položky rozpočtového opatření č. 1 – 6. Celkově znamenají rozpočtová opatření
zvýšení příjmů o částku 717 581,00 Kč, zvýšení výdajů o částku 855 581,00 Kč a zvýšení financování
(položka 8113) o částku 138 000,00 Kč.

II. Zastupitelstvo města ukládá
1. vedoucí finančně správního odboru

1.1. zveřejnit schválené změny rozpočtu na internetových stránkách města.
Termín: 27.2.2023

Komentář:
Starosta – okomentoval tabulku rozpočtových změn  
Ing. J. Beran – vznesl dotaz, proč město přistoupilo k placené reklamě na webových stránkách
Naše Broumovsko, když dříve takové nabídky byly vždy vyhodnoceny jako zbytečné.  
Starosta – zadání reklamy na webu Naše Broumovsko bylo radou města schváleno na zkoušku,
uvidíme jak se osvědčí.
Ing. R. Kříž Ph.D. – upozornil, že efektivita takovýchto reklam se velice těžko zjišťuje. Jak město
bude vyhodnocovat?
Starosta – informace získáváme jedině sběrem dat z veřejného prostoru, nelze explicitně měřit. 
R. Steinerová – upozornila ne nepřehledné webové stránky města.
Starosta - reagoval, že webové stránky města jsou již 4 roky staré a město se nebrání jejich
modifikaci.
Ing J. Beran – doporučil, aby byla věnována větší pozornost zveřejňování informací na webu
města.
Starosta - informoval o nárůstu ceny plaveckého výcviku předškoláků z důvodu navýšení
vstupného do bazénu ze strany provozovatele (Veba - p. Moťka)
Ing. J. Beran – vyjádřil nesouhlas z přistoupením na podmínky provozovatele bazénu, který
školy tlačí do kouta. Doporučil prověřit možnost využít pro plavecký výcvik dětí
jiné plavecké bazény v okolí.
Starosta – analýza byla zpracována, ceny jsou levnější, ale bohužel v okolních plaveckých
zařízeních není v současné době volná kapacita.
Ing. J. Beran – upozornil, že individuální dotace byla Senior klubu Ostaš v loňském roce poskytnuta
s podmínkou, že se stane oficiálním zapsaným spolkem. Podmínka nebyla splněna.
Starosta – uvedl, že bude se Senior klubu Ostaš jednat, o uvedené podmínce nevěděl. Doplnil, že
se připravuje revize dotačních programů s úpravou kritérií.
Ing. R. Kříž Ph.D.– doporučil, aby poskytování individuálních dotací bylo námětem pro grantovou
komisi, i on nesouhlasí s přidělením dotace nezapsanému spolku.
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Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

5. 3/1ZM/2023
Dotace z rozpočtu města Police nad Metují pro rok 2023

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh na poskytnutí dotací z rozpočtu města Police nad Metují v rámci dotačních programů
Spolková činnost, Mimořádné úspěchy jednotlivců a Akce pro veřejnost.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí dotace žadatelům uvedeným v přílohách v navrhované výši, a uzavření
veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace s jednotlivými žadateli.

Členové ZM Ing. Matěj Brát, Mgr. Martina Frydrychová a Ing. Jan Pohl oznámili podle § 83 odst. 2
zákona o obcích ve vztahu k projednávanému bodu střet zájmů.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

6. 4/1ZM/2023
Individuální dotace města na rok 2023 - Muzeum Náchodska

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádost podanou Muzeem Náchodska o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Police nad
Metují.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace Muzeu Náchodska se sídlem Masarykovo náměstí 1, 547 01
Náchod, IČ: 00084930 ve výši 330.000,- Kč a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí
dotace s tímto žadatelem.

Komentář:
Starosta – uvedl, že se jedná o tradiční příspěvek, s Bc. D. Večeřovou projednal Mgr. J. Souček,
příspěvek je určen na zajištění provozu muzea.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

7. 5/1ZM/2023
Individuální dotace z rozpočtu města na rok 2023 - Strategická rada regionu
Broumovsko, o.p.s.

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádost o poskytnutí individuální dotace pro Strategickou radu regionu Broumovsko, o.p.s., z rozpočtu
města Police nad Metují.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace Strategické radě regionu Broumovsko, o.p.s., se sídlem
Klášterní 1, 550 01 Broumov, IČ: 02298449, ve výši 100.000,- Kč a uzavření veřejnoprávní
smlouvy o poskytnutí dotace s tímto žadatelem.

Komentář:
Starosta – sdělil, že SRRB je platforma, která se snaží zastupovat zájmy obcí v oblasti dopravy,
energetiky a realizuje různé projekty. Nyní se tvoří akční plán pro energetiku na další období, který
zpracovává fa Enviros. Výstupy budou k dispozici. Rada jedná s firmami, které těží vodu o další
možné návratnosti financí, něco jako kompenzační bonus (např. General Bottlers CR s.r.o..).
Zabývá se také tématikou Ukrajiny a uprchlíků, jedná se o širokou paletu témat, která řeší. 

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato
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8. 6/1ZM/2023
Individuální dotace z rozpočtu města na rok 2023 - Společnost pro destinační
management Broumovsko, o.p.s.

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádost Společnosti pro destinační management Broumovska, o.p.s., o poskytnutí
individuální dotace z rozpočtu města Police nad Metují.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace Společnosti pro destinační management Broumovska, o.p.s., se
sídlem Klášterní 1, 550 01 Broumov, IČ: 02326159, ve výši 50.000,- Kč, a uzavření
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace s tímto žadatelem.

Komentář:
Starosta – dlouhodobě spolupracujeme, činností o.p.s. je propagace území z hlediska cestovního
ruchu, např. geopark, bike park, dotace je určena na provozní náklady společnosti (mzdové
náklady a režijní výdaje) pro rok 2023 ve výši 50 tis. Kč.

Proti hlasoval Ing. Jan Pohl.

Hlasování Pro: 19 Proti: 1 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

9. 7/1ZM/2023
Individuální dotace z rozpočtu města na rok 2023 - Miluše Kosová (Senior klub Ostaš)

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádost paní Miluše Kosové o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města na podporu
kulturních a společenských aktivit seniorů organizovanou v průběhu roku neformálním
Sdružením Senior klub Ostaš.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí individuální dotace ve výši 25 000,- Kč paní Miluši Kosové, bytem Smetanova 412,
549 54 Police nad Metují, zastupující neformální sdružení Senior klub Ostaš, a uzavření
veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace s tímto žadatelem.

Hlasování se zdržel Ing. Radko Kříž.

Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

10. 8/1ZM/2023
Účelový příspěvek MŠ na plavecký výcvik předškolních dětí

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádost příspěvkové organizace Mateřská škola Police nad Metují, okres Náchod, o finanční
příspěvek na plavecký výcvik předškolních dětí.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí účelového příspěvku příspěvkové organizaci Mateřská škola Police nad Metují,
okres Náchod, ve výši 50.000 Kč na spolufinancování plaveckého výcviku předškolních dětí, z
důvodu nepředpokládaného zvýšení nákladů na straně provozovatele.

Komentář:
Ing. J. Beran – dotaz, proč nejsou na programu dotace v sociální oblasti.
Starosta – sociální pracovnice byla nemocná a to způsobilo, že se materiál nedostal na jednání ZM,
poděkoval za upozornění a přislíbil, že bude na programu dubnového zasedání ZM.  
Starosta – uvedl, že příspěvek města poslouží k pokrytí nákladů na plavecký výcvik, které vzrostly
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díky růstu cen energií. Žáci MŠ nemají nárok na příspěvek od státu tak, jako tomu je u žáků ZŠ.
Cena za plavání je složena ze dvou částí, částku za výuku a za dopravu, celkem na žáka je to cca 4
tis. Kč. Což je dvojnásobek toho, co plavecký výcvik stával v minulosti. V současné době vysoké
inflace a hospodářské stagnace by nebylo dobré přenášet rostoucí náklady jen na rodiče. Mohlo by
se stát, že některé děti se nebudou moci plaveckého výcviku účastnit.
Mgr. K. Nývlt – upozornil, že i když je dítě v době výcviku nemocné, stejně musí škola částku
uhradit. V návaznosti na úvahy, zda nejezdit do jiných bazénů v okolí dodal, že vzhledem k věku
dětí, není možné jezdit příliš daleko a nebo brzy ráno.
R. Steinerová – vznesla dotaz, zde nemocnost dětí není možné řešit náhradníky.
Mgr. K. Nývlt – reagoval, že dítě často onemocní v den plaveckého výcviku, což se škola dozví až
při nástupu do autobusu. Zajistit náhradníky tak není možné. Doplnil, že 3. a 4. třídy ZŠ
mají plavecký výcvik povinný, škola na něj má od státu k dispozici okolo 700 tis. Kč.
Starosta – příspěvek z rozpočtu města byl navržen po konzultaci s ředitelkou MŠ, která vyjádřila
obavu, že někteří rodiče si nebudou moci dovolit zaplatit tak vysokou částku, se kterou v domácím
rozpočtu nepočítali.
Ing. R. Kříž Ph.D. – o kolik lekcí se jedná?
Starosta – jedná se o 10 lekcí
R. Steinerová – doporučila hledat levnější řešení, např. využít polského dopravce.
Starosta – samozřejmě, že levnější řešení hledáme, jak v dopravě, tak ve změně bazénu, bohužel
bazén v Náchodě i Trutnově je kapacitně naplněn, uvažuje se i o bazénech v Polsku, v Chudobě
nebo v Nové Rudě, zde však vyvstávají další problémy, jako je pojištění, cestovní doklady ...
Ing. J. Beran – doporučil smluvně zajisti podmínky plaveckého výcviku v průběhu léta před
schvalováním rozpočtu.
Mgr. K. Nývlt – reagoval, že školy smlouvy uzavřené měly, ale provozovatel bazénu přesto požaduje
navýšení ceny.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

11. 9/1ZM/2023
Přehled okolností s vlivem na hospodaření města - Větrná ulice

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
Zprávu o významných okolnostech, které budou mít vliv na hospodaření města. 

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

12. 10/1ZM/2023
Výmaz předkupního práva k poz. st. p. č. 1123, st. p. č. 1115, poz. p. č. 715/108 a p. č.
715/114, vše v k. ú. Velká Ledhuje

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádost manželů░░░░ ░░ a manželů░░░░ ░░░ ve věci výmazu předkupního práva z
katastru nemovitostí.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
1) výmaz předkupního práva pro město Police nad Metují k zastavěnému stavebnímu
pozemku st. p. č. 1115 a pozemku p. č. 715/114, oba v k. ú. Velká Ledhuje, v obci Police nad
Metují, ve společném jmění manželů ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ . Výmaz předkupního
práva bude proveden na základě skutečnosti, že vlastníci pozemku splnili podmínky
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vyplývající z kupní smlouvy uzavřené dne 21. 9. 2017. Náklady spojené s výmazem
předkupního práva hradí manželé ░░░░ ░
 
2) výmaz předkupního práva pro město Police nad Metují k zastavěnému stavebnímu
pozemku st. p. č. 1123 a pozemku p. č. 715/108, oba v k. ú. Velká Ledhuje, v obci Police nad
Metují, ve společném jmění manželů░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ . Výmaz předkupního práva
bude proveden na základě skutečnosti, že vlastníci pozemku splnili podmínky vyplývající z
kupní smlouvy uzavřené dne 27. 9. 2017. Náklady spojené s výmazem předkupního práva
hradí manželé ░░░░ ░ .

III. Zastupitelstvo města ukládá
1. referentce správy majetku

1.1. připravit prohlášení o výmazu předkupního práva, zajistit jeho podpisy a výmaz práva
v katastru nemovitostí.

Termín: 31.3.2023

Komentář:
Starosta – uvedl, že se jedná o běžný postup dohodnutý v kupní smlouvě, navazující na splnění
podmínek ze strany vlastníků pozemků.

Člen ZM Ing. Jiří Vlček oznámil podle § 83 odst. 2 zákona o obcích ve vztahu k projednávanému
bodu střet zájmů.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

13. 11/1ZM/2023
Prodej částí pozemku p. č. 1017/36 a části pozemku p. č. 1017/18, vše v k. ú. Velká
Ledhuje

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádosti podané paní ░░░░ ░░░░ ░░░ a paní ░░░░ ░░░░ ░░░░ ve věci odkupu částí
pozemků p. č. 1017/36 a 1017/18 v k.ú. Velká Ledhuje, v obci Police nad Metují.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
1) prodej pozemku p. č. 1036/17 o výměře 173 m2 v k. ú. Velká Ledhuje a obci Police nad
Metují, který vznikl sloučením části pozemku p. č. 1017/36 a p. č. 1017/18 dle geometrického
plánu č. 780-559/2022. Kupujícím je paní ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ . Kupní cena je stanovena dohodou ve výši 100 Kč/m2. Celková
kupní cena činí 17 300 Kč. Kupující uhradí 1/2 nákladů spojených s vyhotovením
geometrického plánu a poplatek za vklad do katastru nemovitostí.
2) prodej pozemku p. č. 1017/55 o výměře 53 m2 v k. ú. Velká Ledhuje a obci Police nad
Metují,, který vznikl oddělením z pozemku p. č. 1017/36 dle geometrického plánu č. 780-
559/2022. Kupujícím je paní ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░ . Kupní cena je stanovena dohodou ve výši 100 Kč/m2. Celková kupní cena
činí 5 300 Kč. Kupující uhradí 1/2 nákladů spojených s vyhotovením geometrického plánu a
poplatek za vklad do katastru nemovitostí.

III. Zastupitelstvo města ukládá
1. referentce správy majetku

1.1. připravit kupní smlouvy dle návrhu, zajistit jejich podpisy a převod vlastnického práva
v katastru nemovitostí.
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Termín: 31.3.2023

Komentář:
Starosta – uvedl, že se jedná o pozemky vedle komunikace u koupaliště, které jsou dlouhodobě
užívány žadateli a na části stojí i stavby, ke kterým se nepodařilo dohledat dokumentaci. Zájmem
uživatelů i města je, aby byl současný stav zlegalizován.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

14. 12/1ZM/2023
Prodej pozemku st. p. č. 509 v k. ú. Police nad Metují

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádost pana panem ░░░░ ░░░░ ░░  týkající se odkupu pozemku st. 509 v k. ú. Police nad
Metují, podanou dne  30. 11. 2022. 

II. Zastupitelstvo města schvaluje
prodej pozemku st. p. č. 509 o výměře 27 m2 v k. ú. a obci Police nad Metují. Kupujícím je
pan ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ Kupní cena je
stanovena dohodou ve výši 100 Kč/m2. Celková kupní cena činí 2700 Kč. Kupující uhradí také
náklady spojené s převodem vlastnického práva v katastru nemovitostí.

III. Zastupitelstvo města ukládá
1. referentce správy majetku

1.1. připravit kupní smlouvu, zajistit její podpisy a převod vlastnického práva v katastru
nemovitostí.

Termín: 31.3.2023

Komentář:
Starosta – informoval, že se opět jedná o historický stav, kdy garáž pana ░░░░ stojí na pozemku
města a není vedena v katastru nemovitostí. Pan ░░░░ ░░ by rád majetkové vztahy vypořádal.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

15. 13/1ZM/2023
Odstoupení od smlouvy o budoucí kupní smlouvě uzavřené dne 22. 12. 2017 se
společností D.R.J. Tiskárna Resl s.r.o.

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh na odstoupení od smlouvy o budoucí smlouvě kupní uzavřené dne 22. 12. 2017 se
společností D.R.J. Tiskárna Resl s.r.o.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
odstoupení od smlouvy o budoucí smlouvě kupní uzavřené dne 22. 12. 2017 se společností
D.R.J. Tiskárna Resl s.r.o., IČO 15046761, se sídlem Sokolská 1341, 547 01 Náchod, z
důvodu nesplnění podmínek pro uzavření kupní smlouvy žádnou ze smluvních stran, a z
důvodu uplynutí doby uvedené v čl.  IX pro uzavření budoucí kupní smlouvy.

III. Zastupitelstvo města ukládá
1. referentce správy majetku

1.1. připravit odstoupení od smlouvy.
Termín: 31.3.2023

Komentář:
Starosta – uvedl, že uvedený pozemek zastupitelstvo řešilo v loňském roce, kdy o jeho
koupi požádal DSO Lesy Policka. Vzhledem k tomu, že společnost D.R.J. Tiskárna Resl  nenaplnila
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ustanovení smlouvy, tj, že nebylo k datu 22. 12. 2022 vydáno pravomocné územní rozhodnutí na
stavbu, navrhuje se, aby město uplatnilo nárok na odstoupení od smlouvy. Bylo projednání v
komisi pro výstavbu a rozvoj, město připraví podklady a návrh na prodej pozemků v této lokalitě
bude bude znovu projednán v ZM.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

16. 14/1ZM/2023
Odkup a darování spoluvlastnických podílů na části pozemku p. č. 523/5 v k. ú. Velké
Petrovice - majetkové vypořádání po výstavbě cyklostezky

I. Zastupitelstvo města projednalo
situaci týkající se změny vlastnictví pozemku p. č. 523/5 v k. ú. Velké Petrovice v rámci
majetkového vypořádání po výstavbě cyklostezky podél komunikace II/303 v úseku Mýto -
Kozínek.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
1) odkup spoluvlastnického podílu ve výši 1/2 na částech pozemku p. č. 523/5 v k. ú. Velké
Petrovice v geometrickém plánu č. 352-116/2019 označených jako p. č. 523/15 a p. č.
523/16. Prodávajícím je paní ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ . Kupní cena je stanovena dohodou ve výši 35 Kč/m2. Celková kupní cena činí 4 935
Kč. Město Police nad Metují jako kupující uhradí náklady spojené s převodem vlastnického
práva v katastru nemovitostí.
2) přijetí daru spoluvlastnického podílu ve výši 1/2 na částech pozemku p. č. 523/5 v k. ú.
Velké Petrovice v geometrickém plánu č. 352-116/2019 označených jako p. č. 523/15 a p. č.
523/16. Dárcem je pan░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ . Město jako obdarovaný uhradí náklady spojené s převodem vlastnického
práva v katastru nemovitostí.
Součástí darovací smlouvy bude doložka o zákazu zcizení v tomto znění: Smluvní strany tímto
sjednávají k tíží obdarovaného zákaz zcizení, kterým se obdarovaný výslovně zavazuje, že po
dobu 50 let ode dne právních účinků vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí
nepřevede vlastnické právo k předmětu daru třetí osobě a o předmět daru bude
přinejmenším po tuto dobu řádně pečovat a užívat jej výhradně jako pozemek pod
cyklostezkou a zelení v souladu s veřejným zájmem. Tento zákaz se v souladu s § 1761
občanského zákoníku nezřizuje jako právo věcné.

III. Zastupitelstvo města ukládá
1. referentce správy majetku

1.1. připravit smlouvy dle návrhu, zajistit jejich podpisy a převod vlastnického práva v
katastru nemovitostí.

Termín: 31.5.2023

Komentář:
Starosta – informoval, že se konečně podařilo vyřešit majetkovou situaci pod cyklostezkou Mýto -
Kozínek. Část pozemků bude vykoupena a část dostane město darem. Součástí darovací smlouvy
bude doložka o zákazu zcizení po dobu 50 let, které nebude součástí zápisu do katastru.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

17. 15/1ZM/2023
Darovací smlouva s dohodou o narovnání (ul. Větrná, k. ú. Velká Ledhuje)

I. Zastupitelstvo města projednalo
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darování pozemků p. č. 769/262, p. č. 769/263 a p. č. 769/264, vše v k. ú. Velká Ledhuje, v
obci Police nad Metují, do majetku města Police nad Metují, na základě Dohody o parcelaci
uzavřené dne 22. 12. 2021, a text darovací smlouvy obsahující dohodu o narovnání.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
darovací smlouvu s dohodou o narovnání, jejíž předmětem je darování pozemků p. č.
769/262 o výměře 49 m2, p. č. 769/263 o výměře 224 m2 a p. č. 769/264 o výměře 73 m2,
vše v k. ú. Velká Ledhuje, v obci Police nad Metují, do majetku města Police nad Metují.
Dárcem je ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░   Dárce se na
základě této smlouvy zavazuje městu Police nad Metují zaplatit část nákladů spojených se
zasíťováním pozemku p. č. 769/114 ve výši 200 000 Kč. Město Police nad Metují uhradí
náklady spojené s převodem vlastnického práva v katastru nemovitostí.

III. Zastupitelstvo města ukládá
1. referentce správy majetku

1.1. připravit darovací smlouvu s dohodou o narovnání dle návrhu, zajistit její podpisy a
převod vlastnického práva v katastru nemovitostí.

Termín: 31.3.2023

Komentář:
Starosta – uvedl, že se jedná o naplnění dohody o parcelaci, ve které se Ing. ░░░░ zavázal
darovat městu části pozemku p. č. 769/114 v k.ú. Velká Ledhuje, které město potřebuje pro
dokončení parcelace Větrné ulice a  město mu na oplátku vybuduje přípojky technické
infrastruktury na hranici jeho pozemku. Pan ░░░░ dle ujednání v darovací smlouvě s dohodou o
narovnání přispěje na zasíťování svého pozemku částku ve výši 200 000 Kč.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

18. Nevyužití předkupního práva dle kupní smlouvy ze dne 7. 12. 2020 - pozemky p. č.
215/18 a p. č. 215/19, vše v k.ú. Velká Ledhuje

I. Zastupitelstvo města projednalo
žádosti zaslané dne 7. 11. 2022 a 12. 12. 2022 paní ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░ ve věci dalšího postupu uplatnění předkupního práva, resp. žádosti o
neuplatnění předkupního práva.

II. Zastupitelstvo města ruší
usnesení č. 25/6ZM/2022 ze dne 9. 11. 2022 a schvaluje žádost podanou dne 12. 12. 2022
ve věci neuplatnění předkupního práva dle čl. VI kupní smlouvy uzavřené dne 7. 12. 2020.

III. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření smlouvy o finanční úplatě za nevyužití předkupního práva a přistoupení na nabídku
kompenzace za nevyužití předkupního práva předloženou současnými vlastníky a
koupěchtivými. Město na základě této smlouvy získá finanční kompenzaci za nevyužití
předkupního práva ve výši 173 600 Kč. Smlouva o finanční úplatě bude uzavřena mezi
městem Police nad Metují jako předkupníkem, panem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ jako prodávajícími a panem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ , jako kupujícími.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření kupní smlouvy mezi stávajícími vlastníky, kterými jsou pan ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ , a kupujícími, kterými jsou pan ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░
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s tím, že na kupující budou převedeny povinnosti vyplývající z původní kupní smlouvy
uzavřené dne 7. 12. 2020 mezi městem Police nad Metují a stávajícími vlastníky.

Komentář:
Starosta – uvedl, že se jedná o pozemek v ulici K Červeňáku, který město prodalo obálkovou
metodou pro výstavbu RD. Majitelé od výstavby ustoupili a pozemek nabídli zpět městu.
Zastupitelstvo města v listopadu schválilo využít předkupního práva a odkoupit pozemky zpět.
Následně město obdrželo od stávajících vlastníků dopis s postupem uplatnění předkupního práva a
se žádostí, aby nepodnikalo žádné další právní kroky, které by ohrozily uzavření smlouvy s
koupěchtivým. Na základě této skutečnosti byla městu zaslána žádost o neuplatnění předkupního
práva, včetně návrhu smlouvy o finanční náhradě za neuplatnění předkupního práva ve výši 173
600 Kč. Celá záležitost byla zaslána právní kanceláři KVB, se kterou město spolupracuje, k
posouzení. KVB v postupu navrhovaném kupujícími neshledala nic s rozporu ze zákonem a
potvrdila, že na nové nabyvatele přejdou veškeré povinnosti vycházející z původní smlouvy,
přičemž za nevyužití předkupního práva by město obdrželo finanční náhradu. Tímto postupem by
se výrazně urychlil proces převodu vlastnického práva, přičemž by noví nabyvatelé mohli v
relativně krátkém čase naplnit účel původní smlouvy a na předmětných nemovitostech zahájit
stavbu rodinného domu.
Ing. M. Brát – uvedl, že ač k této problematice proběhla pracovní schůzka zastupitelů musí
konstatovat, že vzhledem k připravované elektronické aukci parcel ve Větrné ulici se mu zdá
neuplatnění předkupního práva jako nesystémové. Vznesl dotaz na počet zájemců o koupi
pozemků ve Větrná ulici a doporučil všem nastavit rovné podmínky.
Starosta – město eviduje cca 30 žádostí, ale vývoj cen v oblasti stavebnictví a nepříznivé hypoteční
úroky mohou zájemce odradit. Město bude mít přesnější údaje po 1.
kole elektronické aukce. V současné době nebyl nikdo ze zájemců ze seznamu vyškrtnut, i když
víme, že někteří zájemci se s velkou pravděpodobností již o stavební pozemky ucházet nebudou.
Dodal, že pokud dnes zastupitelstvo neuplatnění předkupního práva neschválí, budou pozemky
vráceny městu. S vrácením kupní ceny rozpočet města nepočítá, proto bude nutné
projednat rozpočtovou změnu. Následně město záměr prodeje zveřejní na úřední desce a bude
moci proběhnout nový prodej.
Ing. M. Brát – v rámci urychlení prodeje by bylo možné využít i obálkové metody.
Ing. J. Beran – nesouhlasím s nevyužitím předkupního práva, držme se pravidel. Zastupitelstvem
máme již schválený zpětný odkup, město tímto prodejem získá navíc cca 100 tis. Kč, chceme, aby
vše bylo transparentní.
Ing. R. Kříž Ph.D. – dotaz, zda město pozemek odkoupí za původní cenu, včetně nákladu 10 tis. Kč
za zpracování výškopisu a polohopisu.
Starosta - ano
R. Steinerová – pozemek bude prodán samostatně nebo společně s pozemky v lokalitě Větrná? 
Starosta – předpokládáme, že samostatně.
Ing. M. Brát – vznesl dotaz, zda v případě el. aukce nemohou vzniknout pro město rizika ze strany
překupníků.
Starosta – kupní smlouva byla konzultována s advokátní kanceláří KVB, která chrání zájmy
města. V případě nedodržení smluvních podmínek bude město moci od prodeje odstoupit. Město
chce zorganizovat seminář a seznámit zájemce s pravidly el. aukce a vše otestovat.
P. Seifert – nesouhlasí s neuplatněním předkupního práva. Tento postup by mohl být chápán
jako spekulativní jednání. Seriózní by bylo jednat se zájemci, kteří při podeji pozemku obálkovou
metodou skončili na druhém místě.
Starosta – reagoval, že se v tomto případě právě jedná o zájemce, který se v minulosti zúčastnili
výběrového řízení obálkovou metodou a skončil na druhém místě. 
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Ing. J. Pohl – ani já nesouhlasím s tímto postupem, budu hlasovat proti. Jednalo by se o
precedens, doporučuji dát všem stejnou šanci.
Starosta – informoval, že ač na listopadovém zasedání ZM bylo využití předkupního práva městem
schváleno, je dnes navrhovaný postup v souladu se občanským zákoníkem.
Ing. R. Kříž Ph.D. – navrhuji trvat na uplatnění předkupního práva a pozemek koupit zpět do
majetku města, nemůžeme tratit.

Proti hlasovali: M. Plný, Ing. J. Havlíček, Ing. J. Beran, R. Steinerová, Mgr. E. Kašparová, Ing. M.
Brát, Ing. R. Kříž, Ing. J. Pohl, J. Pastorek, J. Hubka.
Hlasování se zdrželi: K. Klimeš, K. Švorčík.

Hlasování Pro: 8 Proti: 10 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Nevzniklo

19. 16/1ZM/2023
Bezúplatný převod pozemků v k. ú. Police nad Metují pod stavbou chodníku Police n.
M. - Žďár n. M. a souhlas s doložkou o zákazu zcizení

I. Zastupitelstvo města projednalo
bezúplatný převod pozemků pod stavbou chodníku podél komunikace II/301 z Police n. M. do
Žďáru n. M. z majetku Královéhradeckého kraje do majetku města Police nad Metují.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
bezúplatný převod (přijetí daru) pozemků p. č. 1079/47 (ostatní plocha, o výměře 25 m2), p.
č. 1079/48 (ostatní plocha, o výměře 24 m2) a p. č. 1079/49 (ostatní plocha, o výměře 38
m2) v k. ú. a obci Police nad Metují, okres Náchod, z majetku Královéhradeckého kraje do
vlastnictví města Police nad Metují.
Zároveň souhlasí s podpisem darovací smlouvy a schvaluje v ní doložku o zákazu zcizení v
tomto znění:
„Smluvní strany tímto sjednávají bezúplatně k tíži obdarovaného zákaz zcizení, kterým se
obdarovaný výslovně zavazuje, že po dobu 10 let ode dne právních účinků vkladu
vlastnického práva do katastru nemovitostí nepřevede vlastnické právo k předmětu daru třetí
osobě a o předmět daru bude přinejmenším po tuto dobu řádně pečovat, užívat jej výhradně
jako pozemky pod chodníky v souladu s veřejným zájmem, tj. zejména je nebude využívat ke
komerčním či jiným výdělečným účelům a ani je k takovým účelům neposkytne. Tento zákaz
se v souladu s § 1761 občanského zákoníku nezřizuje jako právo věcné.“
 

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

20. 17/1ZM/2023
Zrušení organizační složky města Muzeum papírových modelů

I. Zastupitelstvo města schvaluje
zrušení organizační složky města Muzeum papírových modelů se sídlem Tyršova 341, 549 54
Police nad Metují, k 28. 2. 2023.

Komentář:
Starosta – uvedl, že vzhledem k tomu, že  na základě Dohody o spolupráci při zajišťování provozu
Muzea papírových modelů se společností Merkur Police o.p.s. přechází veškeré činnosti spojené s
provozováním Muzea papírových modelů na společnost Merkur Police o.p.s. stává se Organizační
složka města Police nad Metují Muzeum papírových modelů nadbytečnou, neboť vymizel účel pro
který byla zřizována. 
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Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

21. 18/1ZM/2023
Souhlas s uzavřením pracovněprávního vztahu s členy zastupitelstva

I. Zastupitelstvo města souhlasí
s uzavřením pracovních dohod s následujícími členy zastupitelstva města:

s panem Radkem Starým na správu a obsluhu lyžařského vleku na Nebíčku
(opakovaně pro každý rok celého volebního období)
s panem Jiřím Hubkou na úklid, údržbu a správu prostor hasičské zbrojnice v
Radimovské ulici (opakovaně pro každý rok celého volebního období)
s panem Michalem Muchou na funkci hasiče zařazeného do JPO II (opakovaně pro
každý rok celého volebního období)

Komentář:
Starosta – informoval, o které zastupitele se jedná a jakou budou vykonávat pracovní činnost:
p. R. Starý - správa a obsluha lyžařského vleku na Nebíčku (opakovaně pro každý rok celého
volebního období.
p. J. Hubka -  úklid, údržba a správa prostor hasičské zbrojnice v Radimovské ulici (opakovaně pro
každý rok celého volebního období)
p. M. Mucha - funkce hasiče zařazeného do JPO II (opakovaně pro každý rok celého volebního
období)

Členové ZM M. Mucha, J. Hubka a R: Starý oznámili podle § 83 odst. 2 zákona o obcích ve vztahu
k projednávanému bodu střet zájmů a zdrželi se hlasování.

Hlasování Pro: 17 Proti: 0 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

22. 19/1ZM/2023
Návrh zástupců města do představenstva společnosti SHL a.s. a delegování zástupce
města pro jednání valné hromady společnosti SHL a.s. - revokace části usnesení

I. Zastupitelstvo města revokuje
usnesení č. 1/7ZM/2022 v bodě II., druhá odrážka a v bodě III., druhá odrážka.

II. Zastupitelstvo města navrhuje
pro období 2023 - 2027:

1. starostu Mgr. Jiřího Škopa jako zástupce města Police nad Metují v představenstvu
společnosti Společnost  Horní Labe a.s.

2. referenta odboru IMŽP MěÚ Police nad Metují, Ing. Jana Troutnara,
jako zástupce města v Dozorčí radě společnosti Společnosti Horní Labe a.s

III. Zastupitelstvo města deleguje
pro období 2023 - 2027 starostu Mgr. Jiřího Škopa jako zástupce města Police nad Metují na
valných hromadách společnosti Společnost Horní Labe a.s.

Komentář:
Starosta – vzhledem k personálním změnám v novém volebním období bylo město požádáno o
zaslání návrhu zástupců do dozorčí rady a představenstva společnosti SHL a.s. a o delegování
starosty na nadcházející valné hromady této společnosti na období do konce r. 2027. ZM již v této
věci rozhodovalo, nicméně společnost SHL a.s. si vyžádala zpřesnění původně schválené
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formulace. Proto je věc předkládána ZM k projednání jako částečná revokace již přijatého
usnesení.

Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0 Usnesení: Přijato

23. Diskuze

Diskuze:
Starosta – diskuze na téma plavecký výcvik zde již proběhla a zazněly zde návrhy na řešení
situace. Budeme hledat efektivnější řešení.
Podal informaci, že v Polici n. M. v dubnu končí pobočka České spořitelny, důvod ze strany nájemce
je úspora nákladů na mzdy zaměstnanců a zvýšené náklady na energie. Nabídka na snížení nájmu
neovlivní rozhodnutí o zrušení pobočky v našem městě. V Broumově pobočka zůstává, ale ruší se
pokladna, nejbližší plně funkční pobočku nalezneme v Náchodě. Jednalo se o poslední bankovní
dům ve městě, pokud nepočítáme pobočku České pošty. V našem zájmu teď bude nalézt využití
reprezentativního prostoru objektu, ve kterém pobočka sídlila, např. vyhlásit architektonickou
soutěž na další možné využití. 
Ing. J. Beran – vyjádřil nesouhlas s dílčí rekonstrukcí nesouhlasí Kolárova divadla, dle jeho názoru
je třeba postupovat komplexně, jelikož se jedná se o památkový objekt a rekonstrukcí zasahueme
zasahujeme do pláště budovy. Trvá na vyhlášení architektonické soutěže včetně zpracování
komplexní dokumentace. 
Starosta – připravovaná rekonstrukce řeší pouze to co je spojeno s
energetickými úsporami. Projekt je rozdělen do dvou částí, první je výměna nefunkčních oken a
dveří, výměna zdroje vytápění a instalace vzduchotechniky, na tao opatření máme možnost získat
dotaci. Prioritou je nyní získání dotace.
Ing. J. Beran – požádal, aby se mezi občany dostala pravdivá informace ohledně pořízení
lyžařského vleku pro nejmenší. Šíří se fámy, že vlek byl koupen bez povolení a není
provozuschopný. Přitom dětský lyžařský vlek získal průkaz způsobilosti vydaný Drážním úřadem.
Nyní nás čeká ještě získání stavebního povolení a zavedení el. přípojky.
Upozornil na chybějící informaci na webových stránkách města o důvodu vyvěšení černého praporu
na radnici.  
Mgr. J. Škop – informaci ohledně lyžařského vleku zveřejníme v Polickém měsíčníku. S uveřejněním
informace ohledně černého praporu jsme čekali na souhlas se zveřejnění parte. 
R. Steinerová – vznesla dotaz, jak bude město řešit situaci s nemovitostí Leppeltových v Tomkově
ulici, která je v havarijním stavu.
Starosta – město řeší, proběhla prohlídka objektu za účasti ÚPZSVM, vedoucí odboru výstavby,
strážníka MP, Policie ČR a majitelů. Připravuje se výzva k vystěhování, dům byl prozatímně
zabezpečen a vydán zákaz vstupu. Budeme jednat s majitelkou podílu o možnosti získat alespoň
část objektu do vlastnictví města. Z důvodu velkého počtu obtížně dohledatelných
spoluvlastníků bude pravděpodobně muset o konečném vypořádání rozhodnout soud.
R. Steinerová – upozornila na situaci na parkovišti u zdravotního střediska, kde senioři navštěvující
lékaře nemají možnost zaparkovat, parkoviště je často obsazeno. 
Starosta – parkoviště začíná být ve špatném stavu. Již v minulosti bylo jednáno s vlastníkem (p.
Moťka), budeme opět jednat o možné koupi, jediný způsob regulace obsazenosti je zavedení
poplatkové povinnosti.
Ing J. Pohl – vyjádřil nesouhlas placenou inzercí a propagací turismu prostřednictvím destinační
společnosti. Náš region se potýká s velkým růstem počtu návštěvníků, např. na Ostaši dochází k
ničení cest, najíždění a parkování vozidel mimo určené plochy. Chybí legislativa, která by nutila
majitele lesních cest k jejich udržování.
Starosta – není možné donutit vlastníka, aby udržoval cesty pro využíváni turisty. Město Broumov
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se uchází o získání titulu Evropské hlavní město kultury 2028, jedním z témat na jednacím stole je i
omezení negativního vlivu turismu a nalákání turistů do regionu mimo sezónu. Proběhlo i jednání s
ředitelkou CHKO, v rámci kterého byla prezentována studie zatížení Ostaše, které činí 20 tis.
návštěvníků/sezóna.
Ing. J. Pohl – údržba turistických tras je obecně nedostatečná, klub turistů jsou převážně senioři,
kteří zaměřují na značení cest.
Ing J. Beran – vlastníky lesů turismus omezuje, mají jinou prioritu, chtějí v lese hospodařit. KČT
nemá dostatek členů, mají hodně aktivit, nemají finance. DSO Lesy Policko dodalo materiál na
opravu lávek v Maršově. Benediktini opravili cestu na Ostaš, chtějí opravit povalové chodníky v
Kovářově rokli, mají vytipovány dvě nebo tři atraktivní místa.
V. Plachtová – požádala, aby diskutující hovořili na mikrofon a o celkově kvalitnější ozvučení sálu
Pellyho domů. 
Ing. M. Pošmura – vyjádřil se k rozdělování dotací z grantového systému města. Uvedl, že pokud
Senior klub Ostaš nemá žádnou právní formu, není možné mu tímto způsobem přidělovat
peníze. Ze své 15 leté zkušenosti práce na ministerstvu financí v oblasti přidělování dotací ví, že
není možné pravidla obcházet. Pokud jim chybí peníze na činnost, doporučuji spolek rozpustit, a
nebo jej zlegalizovat..
Starosta – reagoval, že dotace je fyzické osobě poskytována v souladu se zákonem, k tématu již
bylo vše řečeno v předešlé diskuzi zastupitelů.
Konec jednání 19.30 hodin
Příští veřejné zasedání ZM 19. 4. 2023.

Seznam příloh:

Mgr. Jiří Škop
starosta

Ověřovatelé:

Jiří Hubka
člen ZM

Ing. Jan Pohl
člen ZM


